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Z A P I S N I K 

 
2. seje Upravnega odbora Planinske zveze Slovenije v mandatnem obdobju 2022 - 2026, ki je bila v 

četrtek, 22. septembra 2022,  
ob 16.30 uri, v sejni sobi PZS, Ob železnici 30 a, Ljubljana. 

 
PRISOTNI: 
Predsednik: Jože Rovan. 
Podpredsedniki:, Roman Ponebšek, in Miha Habjan. 
Voljeni člani UO: Niko Bertoncelj, Milena Brešan, Bojan Rotovnik, Aldo Zubin in Jakob Zupanc  
Predsedniki (oz. namestniki) MDO PD: Marjana Brezovšek (MDO PD Podravja), Andreja Senica 
(MDO PD Koroške), Štefan Kozak (MDO PD Pomurja), Valentin Rezar (MDO PD Gorenjske), Dušan 
Plesničar (MDO PD Posočja), Jurček Nowakk (MDO PD Kamniško Bistriškega območja), Manja Rajh 
(Savinjski MDO PD), Ernest Gradišar (MDO PD Ljubljane), Damjan Debevec (MDO PD Notranjske), 
Marija Kuhar (MDO PD Primorske) in Rudolf E. Skobe (MDO PD Dolenjske in Bele Krajine) 
Načelniki (oz. namestniki) komisij PZS z zborom dejavnosti: Aleš Pirc (Komisija za športno 
plezanje).  
Predsednik nadzornega odbora PZS: Franc Ekar. 
Strokovna služba PZS: Damjan Omerzu (generalni sekretar PZS), Saša Sitar (poslovna sekretarka 
PZS), Matej Ogorevc (urednik spletne strani). 
Mediji: Vladimir Habjan (urednik Planinskega vestnika). 
Drugi: Miro Eržen, vodja projektne pisarne 
 
Opravičeno odsotni: Jožef Bobovnik (podpredsednik), Martin Šolar (podpredsednik),  Ana Suhadolnik 
(Mladinska komisija), Aleš Drekonja (voljeni član UO), Igor Oprešnik, (voljeni član UO), Jože Prah 
(MDO PD Zasavja), Robert Pritržnik (Komisija za gorske športe) in Urša Mali (strokovna sodelavka v 
računovodstvu PZS). 
 
Zbrane je pozdravil predsednik Planinske zveze Slovenije Jože Rovan ter povedal, da je prisotnih 16 
članov z glasovalno pravico, to je 66,7 %. Jože Rovan, predsednik PZS je predstavil predlagan dnevni 
red.  
 
SKLEP 1/22-9-2022: Upravni odbor PZS potrjuje predlagani dnevni red 2. seje. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
SPREJET DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 1. seje UO PZS  

2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS  

3. Vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar ‐ julij 2022 in vmesno poročilo o 
članarini 2022  

4. Predlog za prodajo deleža zemljišč na Ribniškem Pohorju, k.o. Hudi kot  

5. Informacija o aktivnostih na Korošici  

6. Spremembe v Katastru planinskih poti  

7. Namera o včlanitvi društva v PZS  

8. Informacija o delovanju komisij PZS  

9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 
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10. Razno 
 
Ad. 1. Potrditev zapisnika 1. seje UO PZS 

Damjan Omerzu je povedal, da na zapisnik ni prišlo pripomb. Dodal je, da bo Komisija za planinske 
poti opravila imenovanje novega člana za predstavnika v Komisiji za evropske pešpoti. Razprave ni 
bilo. 
SKLEP 2/22-9-2022: Upravni odbor PZS potrjuje zapisnik 1. seje upravnega odbora, z dne 9. 6. 2022. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 2. Informacija o aktivnostih v obdobju od pretekle seje UO PZS 

Damjan Omerzu je predstavil aktivnosti: 

 Dan slovenskih planincev in Dan kamniških planin, 11. 6. 2022, Kamniška Bistrica 

 Preventivne vsebine tekom celotnega poletja 

 Izredno planinsko obarvano poletje, množičen obisk gora 

 Srečanje varuhov gorske narave 

 Mladi: Tečaj mladinski voditelj, razpis za tečaj Mentorjev zaključen, objavljen razpis za 
Mladina in Gore 

 Založništvo: Osnove planinstva, Julijske alpe- Zahodno od Soče in Pišnice, Planinski koledar 
2023, ponatisi in reambulacije zemljevidov 

 Vodniška komisija: Izvedba usposabljanj in izpopolnjevanj, razpis volitev za VK PZS 

 Alpinizem: Pester program alpinističnih taborov, Odprava na Gašerbrum III 

 Turnokolesarstvo: Slovenska turnokolesarska pot v enem dnevu 

 Planinske koče: Pospešeno izvajanje investicij po razpisu MGRT, pomanjkanje vode zaradi 
suše, dober obisk v poletni sezoni, Krekova koča na Ratitovcu naj visokogorska in Mihov dom 
na Vršiču naj planinska koča 2022 

 Gorski športi: Priprave reprezentance tekmovalno turno smučanje, na ZOI Milano- Cortina 
samo 3 discipline (špirnt M/Ž in mešana štafeta) 

 InPlaninec: pohodi v vseh delovnih skupinah 

 Planinske poti: Dan slovenskih markacitov - Novo mesto, razpis za prevzem skrbništva za 
planinske poti, več akcij tehnične skupine, obnovljena spominska plošča Knafeljcu, otvoritev 
spomenika ob 100 letnici markacije 

 Sodelovanje z drugimi organizacijami: sestanek vodstev ERA in EUMA v Sloveniji, sestanek z 
vodstvom GRZS 

 Projekti: Erasmus+ EUMA v sklepni fazi, Planinstvo 4.0. – montirani števci na 5 lokacijah in 
prvi izsledki iz zbranih podatkov, Vrh Julijcev – čakanje na OVD za nadgranjo čistilne naprave 
na Dvojnem jezeru 

 Športno plezanje: Evropsko prvenstvo Munchen - Janja Garnbret, Mia Krampl, Luka Potočar; 
Koper – Luka Potočar, Janja Garnbret; Innsbruck – Janja Garbret; Mladinskem prvenstvu 
Dallas - Sara Čopar; Parareprezentanca v Avstirji in Švici – Tanja Glušič; Nacionalna panožna 
športna šola – trener Matevž Bizjak; odlično obiskana tekma Svetovnega pokala v Kopru 

Opomnik: objavljen razpis za najvišja priznanja PZS 
 
Ad. 3. Vmesno finančno poročilo PZS za obdobje januar ‐ julij 2022 in vmesno poročilo o članarini 

2022 

Damjan Omerzu je povedal,  da v primerjavi z rebalansom v obdobju prvih sedmih mesecev beležimo 
57 % odhodkov in prihodkov (brez internih knjižb 54 oz. 53 %). Razmejeni prihodki iz članarine 
predstavljajo 56 % načrtovanih v rebalansu. Na dan 15. 9. 2022 je v Navezi vpisanih 59.065 članov (od 
tega 441 dvojnih članov).  Prihodki iz lastne dejavnosti so nižji od povprečja za sedem mesecev – 
znašajo 48 % načrtovanih v rebalansu. Manj kot 50 % doseganje rebalansa je zabeleženo še pri 
donacijah (glavnina pride ob koncu septembra, FURS je objavil preliminarne podatke o prejemnikih 
donacij iz dohodnine, po katerih naj bi prejeli dobrih 6 tisoč EUR več kot lani) in evropskih sredstvih. 

https://www.youtube.com/watch?v=MCAmsfAZ3ok
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Splošna ugotovitev je, da je tudi pri poslovanju PZS zelo izrazit vpliv rasti cen materialov in storitev, 
kar je potrebno obvladovati z ustreznimi prilagoditvami. Med bolj izrazitimi povečanji so stroški 
poštnih storitev, tiska, energentov in drugih storitev. Največji vpad članarine beležimo pri P + O ter B 
članarini. V sklad za koče je bilo od začetka leta do konca julija preknjiženo 42.911 EUR. Skupna 
vrednost sklada je bila na zadnji julijski dan 84.425 EUR. Z mesecem oktobrom se poviša znesek 
kilometrine. Odbor za članstvo bo pristopil k predlogom o spremembi višine članarine. 
RAZPRAVA: Jurčka Nowakka je zanimalo, kako je s spremembo IN članarine. Damjan Omerzu mu je 
odgovoril, da naj pošlje predloge za spremembo. Damjana Debevca je zanimalo ali se dela analiza 
koliko tujcev se včlani preko spleta. 
SKLEP 3/22-9-2022: Upravni odbor PZS zadolži Odbor za članstvo PZS, da do novembrske seje 
pripravi predloge za spremembe in prilagoditve višine članarine za leto 2023. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 

Ad. 4. Predlog za prodajo deleža zemljišč na Ribniškem Pohorju, k.o. Hudi kot 

Miro Eržen povzel, da je Ribniška koča na Ribniškem Pohorju, s katero upravlja planinsko društvo 
Paloma Sladki vrh, lokacijsko oddaljena od lokacije koče, kar ob usihanju finančne podpore podjetja 
Palome, predstavlja dodatno težavo pri upravljanju. Zaradi vedno težje situacije se je takratno 
vodstvo društva v letu 2018 odločilo, da kočo odda v najem najemniku ali pa v skrajnem primeru 
kočo odproda. Vezano na to je bil (tudi s posredovanjem Planinske zveze Slovenije) organiziran 
sestanek s PD Ruše, ki je sprva kazalo interes za prevzem koče, kasneje pa je zaradi nejasnih finančnih 
obremenitev koče, od te namere odstopilo. Razprava o nastali situaciji je v tem letu potekala tudi na 
MDO Podravja in MDO Koroške. Prav tako je bil organiziran sestanek na občini Ribnica na Pohorju, ki 
pa je prinesel zgolj informacijo o potencialnem turističnem razvoju Ribniškega Pohorja. Na osnovi 
navedenega je PD Paloma pričelo postopke za odprodajo 9/10 lastniškega deleža koče 
zainteresiranem ponudniku, kar je z odločitvijo o odprodaji 1/10 lastniškega deleža PZS na 2. seji 
20.09.2018 strinjal tudi UO PZS, pod pogojem, da tudi po eventualni odprodaji koča obdrži status 
planinske koče. O problematiki Ribniške koče je UO PZS razpravljal tudi na 4. seji, 24.01.2019, ki pa je 
zgolj potrdil že sprejete sklepe. Pogajanja s potencialnim kupcem, ki je bil predhodno tudi nekaj časa 
najemnik koče in ima koncesijo za upravljanje smučišč v neposredni bližini Ribniške koče, niso 
prinesla želenega rezultata, zato se je novo vodstvo PD Paloma odločilo, da koče ne proda. Poiskalo je 
drugega najemnika, ki pa zaradi covid situacije pa tudi drugih razlogov ni izpolnil pričakovanj. V PD 
Paloma so zaradi zgoraj navedenih razlogov pričeli z iskanjem dolgoročnega najemnika, ki bi najem 
koče združil s svojimi strateškimi interesi na tem področju. PD Paloma se je v letu 2021 s 
predvidenimi investicijami vključilo v razpis MGRT za ekološko in energetsko sanacijo planinskih koč 
in pridobilo maksimalni možni znesek nepovratnih sredstev. Z izvedbo načrtovanih investicij se bo 
bistveno izboljšala energetska slika koče in znatno zmanjšali obratovalni stroški. Pri iskanju najemnika 
so bili uspešni in z njim sklenili pogodbo o dolgoročnem najemu koče (50 let), v kateri se je najemnik 
zavezal, da bo ohranil status planinske koče II. kategorije in vezano na to spoštoval ustrezne 
pravilnike in druga določila. Z namenom, da bi najemnik, ki že aktivno sodeluje pri izvajanju zgoraj 
navedenih investicij, lahko realiziral tudi svoj poslovni načrt razvoja trajnostnega turizma tudi na 
sosednjih zemljiščih, ki so v lasti PD Paloma, oziroma v do 1/10 lasti PZS, v tem trenutku tečejo 
zaključna pogajanja oziroma priprava na prodajo teh zemljišč, vključno z deležem PZS. Po realizaciji 
tega posla bo Ribniška koča postala osrednji gostinski objekt za prehrano tako planincev kot gostov v 
obstoječih apartmajih (sedaj še v lasti PD Paloma) in glamping hišicah, ki so predvidene za gradnjo v 
okolici. Potencialni kupec, ki se za odkup dogovarja z PD Paloma, za delež PZS ponuja kupnino 24.900 
€. PZS kot manjšinski lastnik po prodaji s strani društva nima več primarnega pomena ostajati v 
lastništvu. Po drugi strani pa se s pristopom k skupnemu odkupu omogoči društvu realizacijo začete 
investicije na koči, ki se bo financirala iz njihovega dela kupnine. Poudariti je potrebno, da sama koča 
ni predmet prodaje in ostane v lastništvu PD in PZS in da bo še naprej ohranila svoj osnovni namen 
delovanja. Sredstva od prodaje nepremičnin PZS se po pravilniku namenijo Skladu planinskih koč. 
Dinamika prodaje po posameznih delih in parcelacija zemljišč, ki bi izločili del zemljišča, ki je po 
namenski rabi kmetijsko zemljišče je še predmet usklajevanj. Kupec je seznanjen, da je v skladu s 
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Statutom PZS, je za odločitev o prodaji pristojen UO PZS. Ključno pri predlaganem pravnem poslu je, 
da sama koča ni predmet prodaje, da se ohrani njen status in da se omogoči dolgoročni turistični 
razvoj območja, s čimer se zasleduje tudi pričakovanja planinstva. Sama realizacija posla, v delu 
lastništva PD Paloma, pa je ključna za izvedbo in financiranje energetske prenove koče, ki je zaradi 
dinamike plačil in zagotavljanje lastnega deleža društva pri investiciji, eksistencialnega pomena. 
Glede na okoliščine se predlaga prodaja manjšinskega deleža zemljišč v lasti PZS. 
RAZPRAVA: Damjana Debevca je zanimalo, kdo je bil cenilec. Predlagal je, da PZS ostane 10 % lastnik 
s parcelami, po katerih poteka trasa SPP. Niko Bertoncelj je predlagal, da se vse vpiše v pogodbo. Jože 
Rovan je dodal, da nas za potek trase SPP ščiti Zakon o planinskih poteh. Marija Kuhar je povedala, da 
se tudi po zasebnih zemljiščih lahko hodi. Marjana Brezovšek je povedala, da so na seji MDO PD 
Podravja temo obravnavali in jo podpirajo, Aldo Zubin pa je mnenja, da je čas, da se zadeva zaključi. 
Bojan Rotovnik zadevo spremlja že cca. 6 let in bo vesel, če se bo prodalo zemljišče in ne koče. 
Podpira predlog, da se služnost zapiše v pogodbo. Jurček Nowakk je začuden, da se prodaja zemljišče 
okoli koče, saj se bodo s tem izgubili parkirni prostori.  
 
Prisotnih je je bilo 19 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar predstavlja 79,2 %. 
SKLEP 4/22-9-2022: Upravni odbor PZS na podlagi točke r) prvega odstavka 32. člena Statuta PZS, 
potrjuje prodajo deležev na zemljiščih 1060/1 (delež 24114/283788), 1060/5 (delež 1/10) in 1060/6 
(delež 1/10), vse k.o. Hudi kot v skupnem znesku 24.900 €., dodatno pa se v pogodbi uredi služnost 
elektro napeljav in obstoječih planinskih in turnokolesarskih poti. Prejeta sredstva se namenijo za 
Sklad planinskih koč. 
Sklep je bil sprejet (18 ZA, 1 PROTI – Damjan Debevec) 
 
Ad. 5. Informacija o aktivnostih na Korošici 

Miro Eržen je povzel, da je bil o poteku obnove Frischaufovega doma na Okrešlju sprotno obveščen 
UO kot tudi skupščina PZS. Z ozirom na to, da se le‐ta še ni končala, je postalo jasno, da se obnova 
Kocbekovega doma oddaljuje v daljno prihodnost. Planinsko društvo Celje–Matica je z namestitvijo 
kontejnerjev zagotovilo zasilno oskrbovanje pohodnikov, ki so namenjeni v ta predel. Na osnovi 
izkušenj pridobljenih pri projektiranju in gradnji Frischaufovega doma na Okrešlju ter razgovorov s 
predstavniki društva je bilo ugotovljeno, da bo potrebna revizija že izdelane idejne projektne 
dokumentacije. Zaradi sočasne gradnje Frischaufovega doma na Okrešlju v tej smeri niso potekale 
nobene aktivnosti. V okviru projekta Gorniških vasi izvajajo določene aktivnosti tudi v članici GV –
občini Luče. Pri tem so se pogovarjali tudi o možnosti, da bi PD Luče prevzelo gradnjo novega doma 
na Korošici, kar načelno podpira tudi župan. Idejo smo posredovali PD Celje‐Matica, katerega vodstvo 
je temu naklonjeno. Zato se je UO društva pozitivno odzval na ponudbo občine Luče, da le ta odkupi 
zemljišče in celotno opremo, ki je sedaj začasno postavljena na lokaciji nekdanjega pogorelega doma 
ter v sodelovanju s PD Luče, prevzame izgradnjo novega doma. S tem (ob izpolnitvi predhodno 
dogovorjenih pogojev negativne služnostne pravice) soglaša tudi gospodarska družba Metropolitana 
d.o.o., ki je v celotni lasti Ljubljanske nadškofije. Zato je izredni občni zbor na zasedanju 18.06.2022 
sprejel sklep po katerem bo PD Celje‐Matica stavbno zemljišče (cca 3100 m²) ter tam nameščeno 
opremo na lokaciji nekdanjega Kocbekovega doma, odprodala Občini Luče. Zaključni pogovori so v 
teku, po odprodaji pa bo sklenjen ustrezen dogovor med Občino Luče in PD Luče o samem poteku 
obnove ter prenosu lastništva in načinu upravljanja tega doma po obnovi. 
Skupaj s PD Celje‐Matica je bilo ugotovljeno, da se bo društvo po izvedeni obnovi Frischaufovega 
doma na Okrešlju tako finančno kot organizacijsko izčrpalo in ne bo v stanju izvajati še finančno in 
logističnega projekta kot je obnova Kocbekovega doma na Korošici. Zato je tudi z vidika Planinske 
zveze Slovenije smiselno podpreti namero Občine Luče, da prevzame v lastništvo funkcionalno 
zemljišče in tudi izgradnjo nove koče.  
RAZPRAVA: Jurček Nowakk je mnenja, da PD Celje-Matica ni sposobna zgraditi še ene koče. Pojavljajo 
se govorice, da ima pašna skupnost v lasti večji del ceste od planine Podvežak naprej. Predlaga, da se 
delajo tripartitne pogodbe s pašno skupnostjo in Ljubljansko nadškofijo. Pogreša tudi zahvalo iz PD 
Celje-Matica za ves zbrani denar. Iz Lučke Bele naj bi bil v preteklosti narejen načrt za žičnico. Manja 
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Rajh je vesela za to novico in ne dvomi v Občino Luče, da bodo zgradili novo kočo. Marija Kuhar je 
povedala, da je Občina tista ki lahko zgradi kočo, saj ima strokoven kader za pridobivanje financ in 
načrte. Bojan Rotovnik je mnenja, da bi lahko PZS nekaj vložila v novonastalo kočo, tako bi imeli tudi 
kaj besede pri tem. Nika Bertonclja je zanimalo, ali namerava PZS finančno podpreti ta projekt. Jože 
Rovan mu je odgovoril, da bi bilo o tem razmisliti. 
 
Sledil je 15-minutni odmor. Po odmoru je bil prisotnih 17 članov UO PZS z glasovalno pravico, kar je 
70,8 %. 
 
Ad. 6. Spremembe v Katastru planinskih poti 

Bojan Rotovnik je predstavil vlogo PD Šoštanj. 
RAZPRAVA: Rudolfa E. Skobeta je zanimalo koliko je pot dolga in strma. Bojan Rotovnik mu je 
odgovoril da približno 1,5 ure hoje gor in 0,5 ure hoje dol. 
SKLEP 5/22-9-2022: Upravni odbor PZS na podlagi točke l prvega odstavka 23. člena Pravilnika 
Komisije za planinske poti soglaša, da Planinsko društvo Šoštanj odpre in je skrbnik odsekov 
planinskih poti Mlinar–Kriška gora (Sv. Križ)–Honec J. Nove odseke planinske poti se vnese v 
evidenco planinskih poti Planinske zveze Slovenije. Pri označitvi mora Planinsko društvo Šoštanj 
upoštevati določbe Zakona o planinskih poteh. PZS posreduje podatke za vpis v Kataster 
gospodarske javne infrastrukture. 
Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
Ad. 7. Namera o včlanitvi društva v PZS 

Jože Rovan je povedal, da je bila vloga za včlanitev Športno plezalnega društva Plezarna, Kranj priloga 
gradivu. Komisija za športno plezanje je podala pozitivno mnenje. 
RAZPRAVA: Aleš Pirc je mnenja, da bo novi klub dobro delal.  
SKLEP 6/22-9-2022: Upravni odbor potrjuje namero o včlanitvi in se strinja z mnenjem Komisije za 
športno plezanje za Športno plezalno društvo Plezarna, Kranj, matična št. 2702614000. Društvo 
lahko poda vlogo za včlanitev v PZS na podlagi drugega odstavka 16. člena Statuta PZS. 
 Sklep je bil sprejet (16 ZA, 1 PROTI – Damjan Debevec). 
 
Ad. 8. Informacija o delovanju komisij  in odborov PZS 

Ni bilo najave. 
 
Ad. 9. Vprašanja in pobude članic in članov upravnega odbora 

Marjana Brezovšek je podala predlog MDO PD Podravja za uvedbo obvestil za društva, elektronskih 
prijav na izobraževanja, morebitnih drugih lokacijah izobraževanj ter uvedbe ugodnejših parkirnin na 
vstopnih točkah v gore za člane PZS.  Generalni sekretar Damjan Omerzu je odgovoril, da je 
problematika parkiranja na izhodiščih planinskih poti široka in odpira več vprašanj, ki bi jih bilo 
potrebno nasloviti. Pobuda se bo obravnavala na P PZS in v kolikor bo sprejeta, bo ustanovljena 
namenska delovna skupina z namenom priprave analize stanja in predlogov možnih ukrepov glede 
urejanja parkiranja na izhodiščih.  Jurček Nowwak je postavil vprašanja MDO PD KBO glede 
upravljanje planinskih poti, kategorizacijo planinskih poti, izobraževanj za športno plezanje ter tudi 
drugih. Predsednik  Jože Rovan mu je odgovoril, da se bo upravljanje planinskih poti uredilo z 
zakonom o planinskih poteh, tudi financiranje opreme markacistov. Kategorizacija planinskih poti je 
prava, uporabnik pa se mora sam pravilno pozanimati kaj pomeni. Pri izobraževanjih imamo težavo, 
saj nam primanjkuje inštruktorjev. 
 
Ad. 10. Razno 

Ni bilo najave. 
 
Seja je bila končana ob 20.02 uri.  
Naslednja  seje UO PZS bo 17. 11. 2022. 
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Zapisala: 
Saša Sitar, 
poslovna sekretarka PZS 
 
 
Damjan Omerzu,          Jože Rovan, 
generalni sekretar PZS                   predsednik PZS 


